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DPr-BRM-II.0012.19.9.2024 

Protokół nr 6/XI/2024 

posiedzenia Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej 

Rady Miejskiej w Łodzi 

16 września 2024 r.  

Sala 106 B 

 

I. Obecność na posiedzeniu: 

 

 członkowie Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej  

stan Komisji – 7 radnych  

obecnych – 6 radnych 

nieobecnych - 1 radna 

 

oraz zaproszeni goście. 

 

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu. 

Zaproszenie dla radnych na posiedzenie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu. 

Zaproszenie dla gości na posiedzenie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia nr 5 z dnia 26 sierpnia 2024 r.  

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz 

zmian w budżecie miasta Łodzi na 2024 rok - druk nr 221/2024. 

4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie nadania statutu Domowi Dziecka Nr 1 w Łodzi – druk nr 216/2024. 

5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie utworzenia jednostek budżetowych o nazwach Dom Dziecka Nr 11 w 

Łodzi oraz Dom Dziecka Nr 12 w Łodzi i nadania statutów jednostkom – druk 

nr 217/2024. 
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6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2023-2026 – druk 

nr 215/2024. 

7. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w składzie 

Rady Społecznej w Miejskim Centrum Medycznym „Górna” w Łodzi – druk nr 

208/2024. 

8. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej samodzielnego publicznego zakładu opieki 

zdrowotnej o nazwie Miejskie Centrum Medyczne „Bałuty” w Łodzi, na 

podstawie raportu o sytuacji ekonomiczno-finansowej za rok 2023 – druk nr 

209/2024. 

9. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej samodzielnego publicznego zakładu opieki 

zdrowotnej o nazwie Miejskie Centrum Medyczne „Górna” w Łodzi, na 

podstawie raportu o sytuacji ekonomiczno-finansowej za rok 2023 – druk nr 

210/2024. 

10. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej samodzielnego publicznego zakładu opieki 

zdrowotnej o nazwie Miejskie Centrum Medyczne „Polesie” w Łodzi, na 

podstawie raportu o sytuacji ekonomiczno-finansowej za rok 2023 – druk nr 

211/2024. 

11. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej samodzielnego publicznego zakładu opieki 

zdrowotnej o nazwie Miejskie Centrum Medyczne „Widzew” w Łodzi, na 

podstawie raportu o sytuacji ekonomiczno-finansowej za rok 2023 – druk nr 

212/2024. 

12. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej samodzielnego publicznego zakładu opieki 

zdrowotnej o nazwie Miejskie Centrum Medyczne im. dr. Karola Jonschera w 

Łodzi, na podstawie raportu o sytuacji ekonomiczno-finansowej za rok 2023 – 

druk nr 213/2024. 

13. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej samodzielnego publicznego zakładu opieki 
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zdrowotnej o nazwie Miejskie Centrum Terapii i Profilaktyki Zdrowotnej im. bł. 

Rafała Chylińskiego w Łodzi, na podstawie raportu o sytuacji ekonomiczno-

finansowej za rok 2023 – druk nr 214/2024. 

14. Wskazanie przedstawiciela Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej 

w Łodzi do składu Komisji Konkursowej w związku z planowanym konkursem 

na stanowisko Dyrektora Miejskiego Centrum Medycznego „Bałuty” w Łodzi.  

15. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

 

III. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia. 

Przewodniczący Komisji p. Bogusław Hubert powitał obecnych radnych oraz 

zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził quorum niezbędne do 

prowadzenia obrad i podejmowania prawomocnych uchwał i opinii.  

 

Ad pkt 1 - Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia. Zapytał 

również, czy są uwagi do porządku obrad. 

 

W związku z brakiem uwag Przewodniczący Komisji p. Bogusław Hubert poddał 

pod głosowanie przyjęcie porządku. 

 

Komisja w głosowaniu: przy 4 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” 

i braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła porządek obrad.  

 

Przewodniczący Komisji przeszedł do realizacji porządku obrad. 

 

Ad pkt 2 - Przyjęcie protokołu nr 5 z dnia 26 sierpnia 2024 r. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Komisji poddał protokół pod głosowanie. 

 

Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku 

głosów „wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała protokół. 
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Ad pkt 3. - Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu 

oraz zmian w budżecie miasta Łodzi na 2024 rok- druk 221/2024. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Budżetu p. Sylwia Jakiel zreferowała projekt 

uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji p. Bogusław Hubert zapytał, czy ktoś z obecnych ma 

pytania w sprawie. 

 

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący Komisji poddał projekt uchwały druk 

nr 221/2024 pod głosowanie. 

 

Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku 

głosów „wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad pkt 4. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie nadania statutu Domowi Dziecka Nr 1 w Łodzi – druk nr 216/2024. 

Dyrektor Centrum Administracyjnego Pieczy Zastępczej p. Piotr Rydzewski 

zreferował projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji p. Bogusław Hubert zapytał, czy ktoś z obecnych ma 

pytania w sprawie. 

 

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący Komisji poddał projekt uchwały druk 

nr 216/2024 pod głosowanie. 

 

Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku 

głosów „wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Ad pkt 5 - Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie utworzenia jednostek budżetowych o nazwach Dom Dziecka Nr 11 w Łodzi 

oraz Dom Dziecka Nr 12 w Łodzi i nadania statutów jednostkom – druk nr 217/2024. 

Dyrektor Centrum Administracyjnego Pieczy Zastępczej p. Piotr Rydzewski 

zreferował projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji p. Bogusław Hubert zapytał, czy ktoś z obecnych ma 

pytania w sprawie. 

 

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący Komisji poddał projekt uchwały druk 

nr 217/2024 pod głosowanie. 

 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku 

głosów „wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad pkt 6. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2023-2026 – druk nr 215/2024. 

Zastępczyni Dyrektora MOPS ds. pomocy środowiskowej p. Kamila Smyczek 

zreferowała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji p. Bogusław Hubert zapytał, czy ktoś z obecnych ma 

pytania w sprawie. 

 

W związku z brakiem pytań, Przewodniczący Komisji poddał projekt uchwały druk 

nr 215/2024 pod głosowanie. 

 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku 

głosów „wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Ad pkt 7. - Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w 

składzie Rady Społecznej w Miejskim Centrum Medycznym „Górna” w Łodzi – druk 

nr 208/2024. 

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Szymon Kostrzewski 

zreferował projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji p. Bogusław Hubert zapytał, czy ktoś z obecnych ma 

pytania w sprawie. 

 

Radny p. Radosław Marzec stwierdził: „Może radny p. Marcin Hencz nie wie, że jest 

członkiem tej Rady Społecznej? Czy Pan Dyrektor może pytał, bo to jest dziwne żeby 

nie był obecny na żadnym posiedzeniu tej Rady?”. 

 

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Szymon Kostrzewski 

odpowiedział: „Trudno żeby radny p. Marcin Hencz nie wiedział, że jest jej członkiem, 

ponieważ jest to po pierwsze związane z wyrażeniem chęci przy zgłoszeniu do Rady 

Społecznej, a po drugie rozmawiałem z Panem Radnym na ten temat, że jest 

świadomy”. 

 

Przewodniczący Komisji dodał: „Poza tym taką decyzję podjęła Rada Miejska w 

Łodzi w formie uchwały”.  

 

Następnie Przewodniczący Komisji poprosił o odczytanie nazwisk proponowanych 

kandydatów do Rady Społecznej w Miejskim Centrum Medycznym „Górna” w Łodzi 

 

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Szymon Kostrzewski 

odczytał nazwiska: „p. Marta Banasiak-Tomczyk – przedstawiciel Wojewody 

Łódzkiego, p. Bogusław Hubert – przedstawiciel Rady Miejskiej w Łodzi, p. Halina 

Nowicka – wybrana przez Radę Miejską w Łodzi”. 

 

Przewodniczący Komisji przypomniał zebranym, że jego kandydaturę wskazała 

Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej poprzedniej kadencji. W obecnej kadencji 
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Przewodniczący Komisji potwierdził wolę wzięcia udziału w pracach przedmiotowej 

Rady Społecznej. 

 

W związku z brakiem innych pytań, Przewodniczący Komisji poddał projekt 

uchwały druk nr 208/2024 pod głosowanie. 

 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku 

głosów „wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji zaproponował łączne omówienie punktów 8-13 

i poddał tę propozycje pod głosowanie.  

 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku 

głosów „wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała łączne omówienie punktów 

8-13. 

 

Ad pkt 8. - Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej o 

nazwie Miejskie Centrum Medyczne „Bałuty” w Łodzi, na podstawie raportu o sytuacji 

ekonomiczno-finansowej za rok 2023 – druk nr 209/2024. 

 

Ad pkt 9. - Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej o 

nazwie Miejskie Centrum Medyczne „Górna” w Łodzi, na podstawie raportu o sytuacji 

ekonomiczno-finansowej za rok 2023 – druk nr 210/2024. 

 

Ad pkt 10. - Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej o 

nazwie Miejskie Centrum Medyczne „Polesie” w Łodzi, na podstawie raportu o 

sytuacji ekonomiczno-finansowej za rok 2023 – druk nr 211/2024. 

 

Ad pkt 11. - Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej o 
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nazwie Miejskie Centrum Medyczne „Widzew” w Łodzi, na podstawie raportu o 

sytuacji ekonomiczno-finansowej za rok 2023 – druk nr 212/2024. 

 

Ad pkt 12. - Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej o 

nazwie Miejskie Centrum Medyczne im. dr. Karola Jonschera w Łodzi, na podstawie 

raportu o sytuacji ekonomiczno-finansowej za rok 2023 – druk nr 213/2024. 

 

Ad pkt 13. - Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej o 

nazwie Miejskie Centrum Terapii i Profilaktyki Zdrowotnej im. bł. Rafała Chylińskiego 

w Łodzi, na podstawie raportu o sytuacji ekonomiczno-finansowej za rok 2023 – druk 

nr 214/2024. 

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Szymon Kostrzewski 

zreferował projekty uchwał wraz z uzasadnieniami. 

 

Projekty uchwał stanowią załączniki nr 10, 11, 12, 13, 14 i 15 do niniejszego 

protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji p. Bogusław Hubert zapytał, czy ktoś z obecnych ma 

pytania w sprawie. 

 

Radna p. Kamila Ścibor zapytała: „Kiedy była wzięta pożyczka dot. Miejskiego 

Centrum Medycznego im. dr. Karola Jonschera w Łodzi?”. 

 

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Szymon Kostrzewski 

odpowiedział: „W 2013 roku, a termin spłaty do 2027 roku”. 

 

Radny p. Radosław Marzec zapytał o zaległości w NFZ Miejskiego Centrum 

Medycznego im. dr. Karola Jonschera w Łodzi.  

 

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Szymon Kostrzewski 

odpowiedział: „To dotyczy rozliczeń z NFZ za poprzednie lata, czyli 2019-2020 rok. 

Ta sprawa jest na etapie procesowym. Został złożony pozew przez Dyrektora 
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Szpitala do sądu o spłatę tych należności. Dotyczy to konkretnej kwoty, ale niestety 

w tym momencie jej nie pamiętam”. 

 

W związku z brakiem innych pytań, Przewodniczący Komisji poddał projekt 

uchwały druk nr 209/2024 pod głosowanie. 

Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji poddał projekt uchwały druk nr 210/2024 pod 

głosowanie. 

Komisja w głosowaniu przy 6 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i braku 

głosów „wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji poddał projekt uchwały druk nr 211/2024 pod 

głosowanie. 

Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji poddał projekt uchwały druk nr 212/2024 pod 

głosowanie. 

Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji poddał projekt uchwały druk nr 213/2024 pod 

głosowanie. 

Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Komisji poddał projekt uchwały druk nr 214/2024 pod 

głosowanie. 

Komisja w głosowaniu przy 4 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się”, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Ad pkt 14. - Wskazanie przedstawiciela Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej Rady 

Miejskiej w Łodzi do składu Komisji Konkursowej w związku z planowanym 

konkursem na stanowisko Dyrektora Miejskiego Centrum Medycznego „Bałuty” w 

Łodzi.  

Pismo stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  

 

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Szymon Kostrzewski 

stwierdził: „W związku koniecznością rozpoczęcia postępowania zmierzającego do 

wyboru dyrektora Miejskiego Centrum Medycznego „Bałuty” prosimy o wskazanie 

przedstawiciela Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej do komisji konkursowej, która 

ma wybrać dyrektora. Wieloletnia tradycja jest taka, że przewodniczący Komisji 

Zdrowia i opieki Społecznej jest również członkiem komisji konkursowej”. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji p. Justyna Chojnacka-Duraj stwierdziła: 

„Chciałabym zaproponować kandydaturę Przewodniczącego p. Bogusława Huberta. 

Pan Przewodniczący jest osobą bardzo przygotowaną merytorycznie, co pozwoli na 

dobre wsparcie pracy komisji konkursowej”. 

 

Przewodniczący Komisji p. Bogusław Hubert podziękował i wyraził zgodę.  

 

Radny p. Radosław Marzec zapytał: „Ile osób Komisja może zaproponować?”. 

 

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Szymon Kostrzewski 

stwierdził: „Od trzech do sześciu osób, taki jest skład komisji konkursowej”. 

 

Radny p. Radosław Marzec zapytał: „Jeśli Komisja zaproponowałby dwie osoby, to 

zmieściłyby się w tym składzie?”. 

 

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Szymon Kostrzewski 

stwierdził: „Myślę, że by się zmieściły”. 

 

Radny p. Radosław Marzec stwierdził: „Panie Przewodniczący ja pozwolę sobie 

jeszcze zaproponować wiceprzewodniczącego Komisji p. Piotra Ciepluchę jako 

drugiego przedstawiciela Komisji, tak aby głos opozycji z Rady Miejskiej w Łodzi 
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również był obecny w tej komisji konkursowej. Takie „trzeźwe oko” patrzące na cała 

procedurę nigdy nie zaszkodzi. Jeśli Pan Wiceprzewodniczący wyrazi zgodę”. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji p. Piotr Cieplucha stwierdził: „Pytanie jak głosujemy 

jeżeli chodzi o liczbę przedstawicieli?”. 

 

Przewodniczący Komisji powiedział: „Panie Dyrektorze proszę wobec tego 

wyjaśnić nam, bo zgłosiliście Państwo prośbę o jednego przedstawiciela Komisji”. 

 

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Szymon Kostrzewski 

stwierdził: „Prosiliśmy o jednego przedstawiciela tak naprawdę. Teoretycznie dwóch 

przedstawicieli też mogłoby wejść w skład komisji, ponieważ może ona zawierać od 

trzech do sześciu członków”. 

 

Przewodniczący Komisji powiedział: „Ale w ramach tych sześciu osób, kogo 

Państwo jeszcze proponowali do udziału w komisji konkursowej? Rozumiem, że 

zgłosił Pan jedną osobę jako przedstawiciela Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej”. 

 

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Szymon Kostrzewski 

stwierdził: „Zgadza się. Planujemy 16 października br. na sesji zaproponować projekt 

uchwały, który będzie konstruował komisję konkursową w tej sprawie, więc na 

posiedzeniu Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej tuż przed tą sesją pojawi się do 

zaopiniowania projekt uchwały w tej sprawie. Na chwilę obecną mamy propozycję 

czterech członków tej komisji, pozostają do składu Komisji jeszcze dwie. W związku z 

tym poprosiliśmy o wyznaczenie przedstawiciela Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej. 

Prawdę powiedziawszy zawsze był to jeden przedstawiciel Komisji Zdrowia, 

występując jako przedstawiciel podmiotu tworzącego i przedstawiciel Komisji 

Zdrowia. Nie jest nigdzie w przepisach opisane, że tak naprawdę Komisja Zdrowia 

powinna mieć przedstawiciela w komisji konkursowej, albo ilu tych przedstawicieli 

powinna mieć, ponieważ jest to sprawa dotycząca przedstawicieli podmiotu 

tworzącego. Tak to się w przepisach nazywa. W związku z tym, poprosiliśmy o 

wyznaczenie jednego członka komisji konkursowej w ramach ciała, czyli Komisji 

Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Łodzi”. 
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Przewodniczący Komisji powiedział: „Jeżeli wpłynie taki wniosek ze strony 

Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych. W tej chwili mamy pismo dotyczące jednej 

osoby”. 

 

Radny p. Radosław Marzec zapytał: „Czyli na następnym posiedzeniu Komisji 

będziemy mieli przedstawiane projektu uchwały w sprawie składu komisji 

konkursowej?”. 

 

Przewodniczący Komisji powiedział: „O wskazanie przedstawiciela Komisji Zdrowia 

i Opieki Społecznej”. 

 

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Szymon Kostrzewski 

stwierdził: „Zostanie przedstawiony projekt uchwały przed sesją 16 października br.”. 

 

Radny p. Radosław Marzec zapytał: „Pan Dyrektor nie widzi przeciwwskazań żeby 

Komisja wyznaczyła dwie osoby?”. 

 

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Szymon Kostrzewski 

stwierdził: „Nie mnie się wypowiadać w tej kwestii. Proszę Państwa Radnych o 

wyznaczenie przedstawiciela Komisji Zdrowia”. 

 

Radny p. Radosław Marzec stwierdził: „Panie Przewodniczący ja proponuję, aby 

Komisja wskazała dwie osoby, jeśli Pan Wiceprzewodniczący i Pan Przewodniczący 

się zgadza, to tylko na tym może zyskać komisja konkursowa”. 

 

Radna p. Marta Przywara stwierdziła: „Tak się zastanawiam, bo jeśli w piśmie jest 

wprost napisane, że chodzi o jednego przedstawiciela, to być może na razie 

przegłosujmy jednego przedstawiciela, a na kolejnej Komisji, gdzie będzie projekt 

uchwały, to Pan Dyrektor doprecyzuje czy jest taka możliwość, zęby rozszerzyć 

ewentualnie ten skład”. 

 

Radny p. Radosław Marzec stwierdził: „Pan Dyrektor już powiedział, że jest taka 

możliwość, bo ma cztery wskazane osoby i jedną osobę wskazaną przez Komisję, 

więc jeszcze jedno miejsce jest wolne”. 
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Przewodniczący Komisji powiedział: „Przed chwilą Pan Dyrektor powiedział, że nie 

jemu decydować”. 

 

Radny p. Radosław Marzec stwierdził: „Wobec tego złoże wniosek formalny 

żebyśmy przegłosowali dwie kandydatury i poddajmy to pod głosowanie”. 

 

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Szymon Kostrzewski 

stwierdził: „Może rzeczywiście, aby się nie wikłać, tę dyskusję odbędziemy już nad 

projektem uchwały dotyczącym składu komisji konkursowej, dlatego że ten moment, 

który teraz przechodzimy nie jest „obecny” w normalnej procedurze powoływania 

takiej komisji, dlatego że Rada Miejska taką komisję powołuje i od tego zaczyna się 

bieg postępowania konkursowego. Natomiast zgodnie z przyjętym obyczajem, 

poprosiliśmy Komisję o wyznaczenie członka. Równocześnie Komisja mogłaby 

odpowiedzieć, że nie wyznacza żadnego członka do komisji konkursowej. Nie mniej 

jednak sprawa rozpacznie się, gdy będziemy procedować kształt komisji 

konkursowej, bo to jest ten akt normatywny, który konstytuuje tę sytuację. Lepiej 

przedyskutować ją nad konkretnym projektem uchwały. W tym momencie nasza 

prośba jest kurtuazyjna, tak abyśmy wiedzieli już kto będzie przedstawicielem Komisji 

Zdrowia jako przedstawiciel podmiotu tworzącego”. 

 

Przewodniczący Komisji powiedział: „Biorąc pod uwagę propozycję i ze strony 

radnego p. Radosława Marca i ze strony radnej p. Marty Przywary, proponuję aby 

dzisiaj zgodnie z intencją Pana Dyrektora Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych 

wskazać jedną osobę. Panie Dyrektorze bardzo proszę przy konstruowaniu projektu 

uchwały uwzględnić jeszcze postulat radnego p. Radosława Marca, jeżeli skład 

komisji konkursowej będzie zawierał trzy, cztery lub pięć osób. Jest to postulat 

radnego p. Radosława Marca i również mój. Tak aby możliwe wolne miejsce 

zagospodarować przedstawicielem Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej. Jeśli będzie 

takie miejsce dla drugiego przedstawiciela Komisji Zdrowia, proponuję abyśmy wzięli 

pod uwagę kandydaturę Wiceprzewodniczącego Komisji p. Piotra Ciepluchy”. 

 

Radny p. Radosław Marzec stwierdził: „To ja po takiej deklaracji Pana 

Przewodniczącego wycofuję wniosek formalny” 
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Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Szymon Kostrzewski 

odpowiedział: „Dobrze”. 

 

W związku z brakiem innych pytań, Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie kandydaturę Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej 

p. Bogusława Huberta jako przedstawiciela Komisji do prac w komisji konkursowej 

w związku z planowanym konkursem na stanowisko Dyrektora Miejskiego Centrum 

Medycznego „Bałuty” w Łodzi.  

 

Komisja w głosowaniu przy 5 głosach „za”, przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie 

„wstrzymującym się”, pozytywnie zaopiniowała proponowana kandydaturę. 

 

Ad pkt 15. - Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

Wiceprzewodnicząca Miejskiej Rady Seniorów p. Zofia Sidorowicz-

Matyjaszczyk zgłosiła sprawy zgłoszone przez seniorów: „Pierwsza to zbyt długie 

oczekiwanie na umieszczenie oraz ograniczona ilość miejsc w Zakładzie 

Opiekuńczo-Leczniczym na ul. Przyrodniczej 7/9 w Łodzi” 

 

Przewodniczący Komisji zapytał: „Jak wygląda sytuacja w tym ZOL-U?”. 

 

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Szymon Kostrzewski 

stwierdził: „ZOL na ul. Przyrodniczej jest przepełniony, ma tylko 35 miejsc i na tyle 

pozwala kontrakt z NFZ-em. Miasto swojego czasu składało wniosek o zwiększenie 

liczby do 50 miejsc, ale również po odwołaniu się, otrzymało kontrakt w takiej 

wysokości. Dopóki nie będzie nowych konkursów na ten zakres świadczeń, nie 

można myśleć o tym żeby uruchamiać kolejne. Jeżeli chodzi o bazę, to na ul. 

Przyrodniczej jesteśmy przygotowani żeby nawet dwukrotnie powiększyć liczbę 

miejsc. Pozwala na to infrastruktura techniczna i kadry, ale do momentu w którym 

konkursu na te świadczenia nie będzie, nie jesteśmy w stanie tego zrobić. Jedyne co 

pozostaje to oczekiwać na zwiększenie puli środków, które posiada NFZ na tego typu 

świadczenia i rozpisanie nowych konkursów”. 

 

Wiceprzewodnicząca Miejskiej Rady Seniorów p. Zofia Sidorowicz-

Matyjaszczyk stwierdziła: „35 ZOL-i na taka aglomerację jak Łódź to jest mało”. 
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Wiceprzewodniczący Komisji p. Piotr Cieplucha stwierdził: „ZOL-i mamy trochę 

więcej w Łodzi, nie tylko ten na ul. Przyrodniczej. Jest około 20 takich jednostek, 

m.in. w dawnym Szpitalu im. E. Sonnenberga, są też jednostki prywatne. Faktycznie 

jest tak, że nawet komercyjne miejsca są niedostępne, bo sam ostatnio 

sprawdzałem. Z tego co wiem, może w przyszłym roku, a być może jesienią będą 

środki w Narodowym Funduszu Zdrowia dla tworzenia właśnie nowych miejsc, czy 

też poszerzania obecnej bazy również wokół Łodzi. poza łodzią, w naszym 

województwie tez jest problem z miejscami. Wobec tego będzie dążenie do tego, aby 

powstawały nowe ZOL-e albo większa liczba miejsc”. 

 

Przewodniczący Komisji odpowiedział: „Według informacji Pana Dyrektora, taka 

możliwość, czyli większa liczba miejsc jest możliwa w ZOL-u na ul. Przyrodniczej. 

Jest to kwestia środków finansowych, ale nie wszystko zależy od miejskich 

pieniędzy, ale pieniędzy NFZ-u”. 

 

Wiceprzewodnicząca Miejskiej Rady Seniorów p. Zofia Sidorowicz-

Matyjaszczyk stwierdziła: „Druga sprawa dotyczy Hospicjum na ul. Hipotecznej, w 

którym również jest mało miejsc. Proszę Państwa Radnych o zwrócenie uwagi na tę 

sprawę. Ponadto Miejska Rada Seniorów proponuje, aby w porządku Komisji 

znalazła się sprawa przyjęcia seniorów do Domów Opieki. Jest ponad 140 osób 

oczekujących na przyjęcie. Ostatnia sprawa dotyczy teleporad. Bardzo dużo osób 

zgłasza uwagi, że przychodnie nie obsługują już teleporad. Jest to ułatwienie dla 

starszego człowieka, który prosi o powtórzenie recepty, szczególnie jeśli chodzi o leki 

na ciśnienie. Czy teleporady zostały zniesione?”. 

 

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych p. Szymon Kostrzewski 

stwierdził: „Teleporada nie została zniesiona, ale jej funkcjonowanie jest ograniczone 

w tym momencie. Jeżeli chodzi o problemy związane z odnawianiem recept, to takie 

teleporady funkcjonują”. 

 

Wiceprzewodnicząca Miejskiej Rady Seniorów p. Zofia Sidorowicz-

Matyjaszczyk stwierdziła: „Niestety tak nie jest, bo gdy zadzwoniłam do przychodni, 
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powiedziano mi, że trzeba przyjść do lekarza. Co mamy w takiej sytuacji mówić 

mieszkańcom?”. 

 

Przewodniczący Komisji odpowiedział: „Właśnie to, że jeżeli tak przychodnia 

decyduje, a jest to prywatny zakład opieki zdrowotnej, to tak musi być. Ja też z takimi 

sytuacjami się spotykam i uzasadnienie jest takie: nie wystawimy recepty na lek na 

nadciśnienie dopóki nie zmierzymy ciśnienia. Pan musi przyjść do przychodni, 

badamy ciśnienie i wtedy decydujemy, czy można, czy nie można przedłużyć 

recepty. Może zmiana leku wtedy jest potrzebna. Naprawdę nie można wywierać 

wpływu na lekarzy i żądać czegoś, co może zagrażać zdrowiu lub życiu pacjenta. 

Proponuję, aby temat przyjęć i możliwości przyjęć w Domach Pomocy Społecznej 

został na jednym z następnych posiedzeń Komisji omówiony. Jednocześnie mam 

prośbę, aby Miejska Rada Seniorów przedstawia jakiś problem, to bardzo proszę 

żeby to było w formie pisemnej, nawet emaila, tak aby Komisja wiedziała, zę to jest 

inicjatywa Miejskiej Rady Seniorów i jej Przewodniczącego, a nie indywidulana 

prośba”. 

 

Wiceprzewodnicząca Miejskiej Rady Seniorów p. Zofia Sidorowicz-

Matyjaszczyk zapytała: „Czy jest możliwość wysyłania zaproszeń na posiedzenia 

Komisji na bezpośredni mój adres, ponieważ wysyłanie zaproszeń na oficjalny adres 

emailowy Miejskiej Rady Seniorów wydłuża czas oczekiwania na uzyskanie 

zaproszenia?”. 

 

Przewodniczący Komisji odpowiedział: „Jeżeli wysyłamy informację do Miejskiej 

Rady Seniorów to wysyłamy ją do Miejskiej Rady Seniorów i trafia to do 

Przewodniczącego Miejskiej Rady Seniorów. Ta droga postępowania została 

wskazana też nam przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łodzi”.  

 

Następnie Przewodniczący Komisji odczytał pismo Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Łodzi p. Bartosza Domaszewicza z dnia 6 września br. skierowane do 

Przewodniczących Komisji w sprawie kontaktu i zapraszania przedstawicieli Miejskiej 

Rady Seniorów na posiedzenia Komisji (załącznik nr 17 do niniejszego protokołu). 
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Przewodniczący Komisji dodał: „W związku z trybem postępowania wskazanym 

przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łodzi, będziemy wysyłać zaproszenia na 

wskazany adres, jeżeli będą sprawy związane ze sprawami seniorów. Proszę, aby 

uczuliła Pani Pana Przewodniczącego Miejskiej Rady Seniorów, że jeżeli będą 

sprawy związane z seniorami, żeby niezwłocznie Państwa zawiadamiał o 

posiedzeniach Komisji. Jednocześnie powinien upoważnić Panią do reprezentowania 

Miejskiej Rady Seniorów na naszych posiedzeniach Komisji. Taki jest sposób 

postępowania. Nie ma harmonogramu posiedzeń Komisji, który wskazywałby na 

konkretne daty. Jest tylko harmonogram stały, który podaje dni tygodnia i godziny, w 

których odbywają się konkretne Komisje”. 

 

Inny spraw wniesionych i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Komisji p. Bogusław Hubert podziękował za udział w obradach  

i zamknął posiedzenie Komisji. 

 

   Protokół sporządziła          Przewodniczący Komisji 

 

Monika Ograbek-Kiełpińska              Bogusław Hubert 

 

 


